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و ســرایان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
با وجود خشکســالی های متوالی، هنوز هم 
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در معرض خطر
قدس   با وجودی که تیرماه گذشــته پس از آتش 
سوزی برج سلمان اعلام شد که 48 ساختمان ناایمن 
دیگر چون برج سلمان در معرض آتش سوزی هستند، 
روز گذشــته مدیر عامل ســازمان آتش نشــانی در 

گفت وگو با خبرنگار ما گفت: پرونده 100 پروژه را ...

 ورزش طرقبه شاندیز نیازمند 
برنامه ریزی خاصی است

طرقبه-خبرنگار قدس: مراسم  معارفه رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان 
طرقبه شاندیز برگزارشد.

اصغری، معاون توسعه منابع انســانی اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
در این مراســم با اشاره به جایگاه ویژه شهرستان اظهار داشت: طرقبه شاندیز به 
واســطه همجواری با بارگاه ملکوتی ثامن الائمه)ع( نیازمند برنامه ریزی خاص و 
ارزشمندی در حوزه ورزش و جوانان است و این مسأله برنامه ریزی در این حوزه 
را با حساسیت مواجه می کند و باید هم در حوزه ارتقاء زیر ساخت های ورزش و 

هم در حوزه نرم افزاری شاهد تحول باشیم.
همچنین سید هاشــم نعمتی، رئیس پیشین اداره ورزش و جوانان گفت: سرانه 
فضای ورزشــی در طرقبه شــاندیز از وضعیت مطلوبی برخوردار اســت و در 
ورزش هایی مثل کونگ فو رتبه اول استانی و در ورزش های زورخانه ای و باستانی 
رتبه اول کشوری را داریم و وجود 40 تیم فوتبال در سطح شهرستان از افتخارات 

این حوزه است.
گفتنی است محمد رضا سعیدی رئیس جدید اداره ورزش و جوانان طرقبه شاندیز، 
مدیر روابط عمومی اداره کل ورزش خراسان رضوی و مشاور مدیر کل و ریاست 

اداره ورزش و جوانان چناران را در کارنامه خود دارد.

معاون مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی: 
مشکلات تشکل های اجتماعی و 

سازمان های مردم نهاد بررسی شد
بجنــورد –خبرنگار قدس: نشســت صمیمی 
استاندار با سازمان های مردم نهاد و فعالین اجتماعی 
خراســان شمالی جهت ارایه فعالیت این سازمان ها 
و بررسی مشــکلات آن ها در محل سالن جلسات 

استانداری برگزار شد.
نماینده سمن سازمان ورزش و جوانان خراسان شمالی 
در این جلسه گفت : این سمن با دو رویکرد نیازسنجی 
اوقات فراغت و بازدید از دستگاه های اجرایی و اجرای 
برنامه های فراغتی فعالیت می کند. محســن سنایی 
اظهار داشت: اســتاندارقبلی طبق مصوبه ای در سال 
جــاری بازدید از پایگاه های اوقــات فراغت را به این 
سمن ها واگذار کردند و با هزینه شخصی این اقدام را 
عملی کردیم ولی استانداری به قول خوش عمل نکرد. 
نماینده انجمن مهرآفرینان دامنه های سبز نیز گفت 
: این ســمن فعالیت های زیادی از جمله اجرای طرح 
شناسنامه دار کردن درختان چنار کهنسال اسفراین، 
طرح تفکیک زباله از مبدا در روستاهای حاشیه شهر 

و.... را تاکنون انجام داده است.

با حضور استاندار خراسان شمالی رئیس سازمان عقیدتی سیاسی ناجا در بیرجند: 

طرح عفاف وحجاب با قوت در نیروی انتظامی دنبال می شود
ســازمان  رئیس  بیرجند- خبرنگارقدس 
عقیدتی سیاســی ناجا با بیان اینکه در رابطه با 
طرح عفاف وحجاب از 310 اصل بیان شده 21 
اصل مربوط به نیروی انتظامی است، گفت: طرح 
عفاف وحجاب با قوت در نیری انتظامی در حال 

انجام است.
حجت الاسلام والمســلمین ابوتراب بهرامی در 
دیدار با نماینده ولی فقیه در خراســان جنوبی 
اظهار داشــت: یک کار جهادی درباره گسترش 
فعالیت هــای قرآنی و حفظ قــرآن در نیروی 

انتظامی شکل گرفته است.

وی افزود: تا اواخر سال 94 حدود 53 هزار حافظ 
یک جزء تا ســی جزء قرآن کریم داشــتیم که 
امسال بیش از 20 هزار نفر به این جمعیت افزوده 
می شود. وی گفت: تا پایان سال گذشته 53 هزار 
حافظ قرآن بود که امســال تا کنون بیش از 20 

هزار حافظ قرآن بر این جمعیت افزوده شد.
رئیس ســازمان عقیدتی سیاســی ناجا گفت: 
رهبر معظم انقلاب درباره امر به معروف و نهی 
ازمنکر سفارش وتأکید زیادی دارند و طرح عفاف 
وحجاب در زمان ریاست جمهوری قبل مصوب 
شد و در حال حاضر در نیروی انتظامی با قوت 

در حال انجام اســت واز وظایف آن جلوگیری 
از موضوعات اخلاقی، ودر کل فشــرده خدمات 
نیروی انتظامی امر به معروف ونهی ازمنکر است.

وی بیان داشــت: درباره عفاف وحجاب قانونی 
کــه از طریق رئیس جمهور در گذشــته ابلاغ 
شــده وطبق آن 26 وزارتخانه مسؤول شناخته 
شــده اند و310 اصل تنهــا 21 اصل مربوط به 
نیروی انتظامی اســت. رئیس سازمان عقیدتی 
سیاســی ناجا گفت: امربه معروف ونهی ازمنکر 
بهترین طرح برای جلوگیری از ناهنجاری های بد 
اخلاقی در جامعه است که دراین راستا اگر همه 

به هم کمک کنند اقدام خوبی انجام می شود.
بهرامــی افزود: همه کارهای نیروی انتظامی در 
راستای امر به معروف و نهی از منکر، جلوگیری 

از ناهنجاری ها از جمله بد اخلاقی هاست.
وی اظهار داشــت: از میان سازمان هایی که طبق 
اصــل قانون امر به معروف و نهی از منکر اســت، 
نیــروی انتظامــی امر به معــروف و نهی از منکر 
را جدی گرفته اســت.  رئیس ســازمان عقیدتی 
سیاسی ناجا گفت: در راستای منویات رهبری بویژه 
سبک زندگی تا کنون در برخی استان ها در قالب 

برنامه های فرهنگی گام برداشته شده است.

سوژه از شما / پیگیری از ما
در راستای رسالت مطبوعاتی وظیفه خود می داند در جهت رفع مشکلات مردمی،  سوژه های ارسالی از سوی 

خوانندگان  عزیز    در حوزه های شهری، اجتماعی، اقتصادی و ...  را پیگیری و منعکس کند .
لطفاً ابتداي پیام کلمه »سوژه« را قید نمايید.منتظر سوژه های شما از طریق سامانه پیامکی  هستیم.
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خانواده ای که هفت شهید و دو شهید زنده )جانباز( تقدیم انقلاب اسلامی کرده است

اسطوره های خراسانی شهادت طلبی و ایثار
خبر

احمد فیاض  بی تردید »امنیت« کنونی ایران 
اسلامی مرهون جانفشانی، رشادت و غیرتمندی 
هزاران شــهید و خانواده های معظم شهیدپرور 
است. شهدای بلندمرتبه ای که جانفشانی آنان از 
صدر انقلاب تا عهد حماسه آفرینی های مدافعان 
حــرم، بذر »امنیت« را بر خاک ایران اســلامی 

پاشیدند.
هفت شهید و دو جانباز، تقدیمیِ بزرگ خاندان؛ 
مرحوم »حسینعلی روشــن روان« از فرزند، نوه 
و حتی نبیره ها به انقلاب اســلامی اســت که 
ثمره تربیت دینی- ولایــی برگرفته از فرهنگ 
عاشوراست و هر انســان  حق نگر و منصفی را 
وادار به تحسین می کند. نخستین شهید خانواده 
عروس بزرگ است. بانوی شهیده بتول چراغچی، 
همسر مرحوم عباسعلی روشن روان فرزند ارشد 
حســینعلی)بزرگ خاندان( و عمه سردار رشید 
اسلام شهید ولی الله چراغچی است که در قیام 
خونین 9 دی ماه ســال 57 با عبور تانک از روی 

پیکر مطهرش به شهادت می رسد. 
شــهید »محمد روشــن روان« فرزنــد مرحوم 
عباسعلی و نوه مرحوم »حسینعلی« که در مکتب 
مادر شــهیده اش درس شهادت طلبی آموخته، 
در اثر اصابت ترکش خمپاره در عملیات والفجر 
هشــت و در بهمن 64 به شــهادت می رســد. 
»محمد« جوان مبارز انقلابی بود با شروع انقلاب 
وارد فعالیت های سیاســی و انقلابی شد و شاهد 
شهادت اولین شــهید مشهد در حمله مزدوران 

رژیم ستم شاهی به حرم مطهر رضوی بود. 
در وصف او آمده اســت که خانواده اش دست به 

دامان پســر دایی اش »شهید 
ولی الله چراغچی« می شــوند 
تــا کاری کند کــه محمد در 
جبهه آســیب نبیند. ولی الله 
هم تلاش می کرد که محمد در 
بخش هایی که احتمال آسیب 
دیدن کمتر دارد مشــغول به 
کار شــود. مهار کردن محمد 
خیلی ســخت بــود؛ چون او 
دوســت داشــت همیشه در 
کنــار نیروهای خط شــکن 
باشــد. اما فرزند دوم مرحوم 

حسینعلی)بزرگ خاندان(؛ شــهید »علی اکبر 
روشــن روان« اســت که در 25 مهرماه 63 در 
ارتفاعــات گرگی منطقه میمــک و در عملیات 
عاشورا به فیض شهادت نایل می گردد. وی هشت 
سال بیشتر نداشــت که توانست یک صفحه از 
قرآن را به هشــت روایت تلاوت کند و از همانجا 
با وجود سن کم لقب »کبیر« را از استادش حاج 
آقــا رضوان گرفت. صبح روز عملیات میمک که 
می شود محمد عطار خراسانی که شهید شد، خبر 
شهادت او را به حاج علی اکبر می دهد. او می گوید 
»قرار بود اول من شهید شوم«! حدود ساعت 11 

همان روز نوبت شهادت او هم رسید. 
فرزند آخر مرحوم حســینعلی)بزرگ خاندان(؛ 
شهید حاج علی اصغر روشن روان آخرین شهید 
خانواده و از شــهدای مظلوم حادثه منا در سال 
94 است که البته دو فرزند وی)نوه های مرحوم 
حســینعلی(؛ پیشتر به شهادت رسیده اند. حاج 

علی اصغر نیز مثــل دو برادر 
دیگر از جملــه جوانان مبارز و 
انقلابی مشهد پیش از انقلاب 
بود. شــاید گویاترین توصیف 
درباره این شهید والامقام این 
باشد که برادرش شهید، همسر 
برادرش شهید، فرزند برادرش 
شــهید، دو فرزندش شــهید، 
برادر همســرش شهید، فرزند 
باجناقــش شــهید و خودش 
نیز شهید منا شد. وقتی مقام 
معظم رهبری بــه دیدن حاج 
علی اصغر می آیند؛ در پاســخ به این جمله که: 
رسیدیم خدمت شما؛ حاج علی اصغر می گوید: ما 
از شما بازدید طلب داشتیم! چون چند مرتبه در 
حسینیه امام خمینی)ره( به زیارت شما آمده ایم.

در ادامــه به ســراغ فرزندان شــهید حادثه منا 
می رویم. شهید ناصر روشن روان)فرزند علی اصغر( 
در 23 مرداد 62 و در منطقه مهران، ارتفاعات کله 
قندی، عملیات والفجر 3 مفقودالاثر می شود. وی 
در وصیتنامه اش آورده اســت: عهد کرده ام که تا 
انقلاب حضرت مهدی)عج( هر کجا جنگی علیه 
باطل باشد؛ شــرکت نمایم. هرچه دارم که قابل 
فروش اســت، بفروشید و پولش را برای کمک به 
مستضعفان بدهید و به خانواده اش نیز گفته بود 
که وقتی امام زمان)عج( ظهور نماید، بر می گردد.

دیگر فرزند شهید حادثه منا؛ شهید سعید روشن 
روان است. وی که متولد 1348 است در روزهای 
آغازین سال 65 در عملیات والفجر 9 در حالی که 

بی سیم چی فرمانده گردان لشکر ویژه شهدا بود، 
در ارتفاعات میشگان سلیمانیه کردستان عراق، از 
ناحیه شکم مجروح و غریبانه در حالی که هیچ 
یک از همرزمانش در کنار وی نبودند به شهادت 
رسید. پیکر مطهرش در میدان معرکه گم شده 
بود و پس از 6 سال در آذر ماه سال 71 به میهن 

بازگشت و در بهشت رضا آرام گرفت. 
مادر شهید نقل کرده است: سعید تازه از منطقه 
آمده بود، به یکباره گفت: باید برگردم! مخالفت 
کــردم و گفتم؛ مگر مرخصــی نیامده ای؟! پس 
دست کم چند روز بمان! گریه کرد! گفتم: خیلی 
خوب! می خواهی بروی؛ برو. ساکش را برداشت 
و در حالی که چشــم هایش پر از اشک بود با ما 
وداع آخر را کرد. وقتی به سر کوچه نزدیک شد؛ 
به پدرش گفتم: بیا سعید را خوب تماشا کن که 

دیگر بر نمی گردد.
تنها دختر مرحوم حســینعلی)بزرگ خاندان(؛ 
صدیقه روشن روان؛ اســت. وی که دو برادرش 
شهید، زن برادرش شهیده، و فرزندان برادرانش 
نیز به فیض شــهادت نائل گشته اند؛ یکی از نوه 
هایش را تقدیم انقلاب اسلامی کرده است. شهید 
سید هاشــم دقیق نژاد نوه صدیقه خانم و نبیره 
حسینعلی بزرگ خاندان است که در چهاردهم 
تیرماه 61 در منطقه عملیاتی شلمچه و در مرحله 

شناسایی عملیات رمضان به شهادت می رسد.
مهدی روشــن روان و احمد روشن روان از نوه 
های مرحوم حسینعلی در 8 سال دفاع مقدس 
حضور پررنگی داشــته اند، و به فیض جانبازی 

نائل و شهید زنده به حساب می آیند.

اخـــبار2

نماینده مردم مه ولات در جلسه شورای اداری:

 مهم ترین دلیل تحقق نیافتن برنامه ها 
ناهماهنگی بین دستگاه هاست

مــه ولات/  خبرنگارقدس: 
جلسه شورای اداری مه ولات در 
این  فرمانداری  اجتماعات  سالن 
شهرســتان برگزار شد. نماینده 
مردم مه ولات در مجلس شورای 
اسلامی با اشــاره به دو موضوع 
بررسی برنامه ششم توسعه و در 
ادامه بررســی قانون بودجه سال 
96 در دستور کار مجلس شورای 

اســلامی بیان کرد: احکام برنامه ششــم توسعه توسط دولت 
تقدیم مجلس شده اســت که با بررسی و نظرات کارشناسی 
مقرر شد لایحه این برنامه توسط مجلس نوشته و تکمیل شود.
ســعید باستانی یادآورشد: طبق بررســی انجام شده، میزان 
تحقق برنامه های توسعه اول تا پنجم از حدود 25 درصد تا 5۰ 
درصد بوده است که برخلاف تمام برنامه ریزی ها شاهد تحقق 
نیافتن بســیاری از برنامه ها هستیم و این در حالی است که 
تحقق برنامه ها در کشورهای توسعه یافته بین 85 تا 92 درصد 
است. وی افزود: نداشتن تجربه و انطباق با واقعیت در برنامه ها 
و همچنین نداشــتن توانایی در برنامه ریزی بلندمدت، اجرا 
و نظارت بر برنامه و چیدمان نامناســب دستگاه های تصمیم 
گیری اجرایی و نداشــتن تمرکز و هماهنگی بین دستگاه ها 

مهمترین دلایل تحقق نیافتن مناسب برنامه هاست. 

معاون آموزش ابتدایی آموزش و پرورش خراسان رضوی:
  مقطع ابتدایی باید شهروند خوب و 

مطلوب تربیت کند

نیشابور/ خبرنگارقدس: ما در مقطع ابتدایی دنبال تربیت 
شهروند خوب و مطلوب هستیم و سنگ بنای تربیت، تربیت 
اخلاقی است.معاون آموزش ابتدایی آموزش و پرورش خراسان 
رضوی در جمع مدیران مدارس ابتدایی نیشــابور اظهارکرد: 
اهداف مهمی که در دوره ابتدایی پررنگ است شامل اهداف 
اخلاقی، اعتقادی، اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و هنری، علمی 
و آموزشی، زیستی و اقتصادی است که متأسفانه در مدارس 
به اشتباه بیشتر به اهداف علمی و آموزشی پرداخته می شود و 
از اهداف مهمی مانند اهداف اعتقادی و اخلاقی که جزو اهداف 
مهم است، غافل می شویم و این گونه است که به سیاست های 

تبیین شده مورد نظر نمی رسیم.
ابوالحسن حقیقی گفت: اگر به فلسفه تعلیم و تربیت در آموزش 
و پرورش نگاه عمیقی داشته باشیم، می بینیم که ما در ابتدایی 
دنبال تربیت شــهروند خوب و مطلوب هستیم و سنگ بنای 
تربیت، تربیت اخلاقی است و معلم خوب کسی است که هرچه 
زودتر بتواند دانش آموزان را از خودش بی نیاز کند، و به آن ها 
چگونه دویدن و چگونه یاد گرفتن را یاد بدهد و سند تحول نیز 
محور اصلی تحول را معلم و مدرسه به عنوان متولیان آموزش 
معرفی کرده اســت. معاون مدیر کل خاطر نشان کرد: دانش 
آموزان باید از یادگیری و آموختن و از حضور در مدرسه لذت 
ببرند و باید توجه داشــته باشیم که ما باید در تمام زمینه ها 
شرایط رشد را فراهم کنیم و از بخش های ورزشی، فرهنگی، 
تربیتی، قرآنی و ... غافل نشــویم و به احساسات پاک و لطیف 
دانش آموزان و استعدادهای گوناگون آن ها توجه داشته باشیم.

  5 هزار دانش آموز                                    
در بزرگترین رخداد قرآنی طرقبه شاندیز

طرقبــه/ خبرنگار قدس: معاون پرورشــی و تربیت بدنی 
آموزش و پرورش طرقبه شــاندیز از حضــور قریب به 5 هزار 
دانش آموز از بیش از 1۰۰ آموزشگاه شهرستان طرقبه شاندیز 
در مرحله آموزشگاهی رشته های دهگانه سی و پنجمین دوره 
مسابقات قرآن، عترت و نماز خبر داد. مهدی خلیلی ضمن اعلام 
این خبر افزود: این دانش آموزان در 1۰ رشــته قرائت، حفظ و 
ترتیل، اذان و تفسیر قرآن کریم، احکام، نهج البلاغه، صحیفه 
سجادیه، انشای نماز و مداحی به رقابت با هم می پردازند. وی 
در ادامه اظهار داشت: از این تعداد 12۰۰ دانش آموز از مرحله 
آموزشگاهی به مرحله شهرستانی راه یافته اند که این عزیزان به 
تفکیک جنسیت و مقطع در کانون هاجر و دارالقرآن نورالمهدی 
به رقابت خود ادامه می دهند و منتخبین نهایی برای حضور در 

مرحله استانی و کشوری مشخص و معرفی می شوند.

 آغاز پنجاه و پنجمین جشنواره منطقه ای 
سینمای جوان از حرم مطهر رضوی

قدس  دبیر پنجاه و پنجمین جشنواره منطقه ای سینمای 
جوان بینالود »مشهد پایتخت فرهنگی جهان اسلام« گفت: این 
جشنواره با حضور شرکت کنندگان و هنرمندان این جشنواره 

در حرم مطهر رضوی به صورت رسمی آغاز به کار کرد. 
در ادامه این مراسم نیز شرکت کنندگان و هنرمندان پنجاه 
و پنجمین جشــنواره منطقه ای سینمای جوان با حضور در 
ایستگاه آتش نشانی میدان شهدا مشهد با خانواده آتش نشانان 
حادثه دیده در ساختمان پلاسکو تهران ابراز همدردی کردند 

و با اهدای گل از فعالیت های آن ها تجلیل به عمل آوردند.
این در حالی اســت که درحاشــیه مراســم، از مقام شهید 
اصغرزاده، قدردانی شــد، افشــین تحفه گر تصریح کرد: روز 
نخســت این جشنواره از ساعت 14 با اکران فیلم های شهید 
قاســمی دانا، شــهید حسینی و شــهید محمدی منفرد با 

محوریت شهدای مدافع حرم آغاز شد.

  300روستای نیشابور میزبان  
جشنواره عمار می شود

نیشــابور/خبرنگارقدس: 
جشــنواره عمار نیشابور فرصت 
عرض  اندام براي هر اهل هنري 
که دغدغه انقلاب و کار فرهنگي 

را دارد، فراهم مي سازد. 
جشنواره  اکران های  مسؤول 
فیلم عمار در نیشابور گفت: 
جشنواره مردمي فیلم عمار از 
هفت سال قبل فعالیت خود 
را آغاز کرده که این جشنواره 

فرصتي براي شناسایي افراد انقلابي در عرصه هنر است.
اســماعیل عقبی طلب گفت: یکي از مهم ترین ویژگي هاي 
جشــنواره عمار که آن را از سایر جشنواره هاي فیلم متمایز 
کرده، اکران آثار به صورت خودجوش و بدون هر هزینه اضافي 
اســت و نیشابور در هفت دوره برگزاري جشنواره فیلم عمار، 
تنها شهرســتان در کل کشور اســت که توانسته به  موازات 
تهران و برخي از مراکز استان ها، مجوز تشکیل و تأسیس تنها 

دبیرخانه شهرستاني در کل کشور را بگیرد.
وي خاطرنشــان کــرد: اکــران بیــش از 7۰ اثــر در بیش 
از3۰۰روســتای شهرستان زمینه اي شــد که مردم در نقاط 

مختلف این شهرستان فرهنگ وهنر خیز، آثار را ببینند.
اسماعیل عقبي طلب با اشــاره به استقبال بسیار زیاد مردم، 
افزود: در حال حاضر با گذشت 2۰ روز از آغاز اکران ها تمرکز 
ما بر مســاجد، هیئات و جلسات است که پس  از آن با اتمام 
فصل امتحانات توجه ما به سمت مدارس و دانشگاه ها مي رود.

 وي یادآورشــد: در بعضي از روستاها بعد از نخستین اکران، 
تقاضاهاي زیادي براي ادامه نمایش فیلم ها از سوی مردم بوجود 
آمد که بسیار مهم است. مسؤول اکران های جشنواره فیلم عمار 
در نیشــابور تصریح کرد: آثار اکران  شده در بخش هاي فیلم 
کوتاه، مستند، پویانمایي، لوح نگار و عکس و فیلم است  که تا 
22 بهمن این اکران در سطح شهرستان نیشابور انجام می شود.

فرماندار تربت جام:
  بخش نصرآباد استعداد   

شهرستان شدن را دارد
تربت جــام/ خبرنگارقدس: 
فرماندارتربت جام در جلسه شورای 
اداری شهرســتان گفــت: بخش 
اســتعداد  نصرآباد  5۰هزارنفری 
لازم برای شهرستان شدن را دارد 
وما مخالف این موضوع نیســتیم 
اماباید توانمندی ها و پتانسیل این 
منطقه را افزایش داد تازمینه حل 
بیشترمشکلات فراهم شود. علی رستمی تأکید کرد: شوراهای 
اســلامی ودهیاران باید به طورجدی برای کاهش آسیب های 
اجتماعی واردعمل شوند. وی تصریح کرد: تهدید اصلی جامعه 
ما مشکلات حوزه اجتماعی است و برگزاری جلسات منظم  سه 
ماهه شورای فرهنگ عمومی نشان ازحساسیت این موضوع دارد.
وی با اشاره به ظرفیت قوی کشاورزی ودامپروری بخش نصرآباد 
اذعان داشت: دیگرمشکل اشتغال جوانان باکشاورزی حل نخواهد 
شد و باید به سمت صنعتی شدن منطقه حرکت کنیم و متأسفانه 

حتی یک کارخانه خوب درشهرستان تربت جام وجودندارد.
رئیــس شــورای اداری شهرســتان تربت جام افــزود: اگر                       
می خواهیم امنیت پایدار در منطقه حاکم باشد باید در توسعه 
و ایجاد واحدهای صنعتی تلاش کنیم و وجود حداقل2۰ نوع 
ماده معدنی که بعضی از آن ها مثل آنتیموان، باریت و سیلیس 
در کشــور منحصر به فرد هســتند زمینه لازم برای توسعه 

صنعت رادرشهرستان فراهم نموده است.

  ستاد تقویت فرهنگی حاشیه شهر 
مشهد تشکیل شد

قدس: مشاور شهردار مشهد در امور حاشیه شهر از تشکیل ستاد 
تقویت فرهنگی حاشیه شهر مشهد خبر داد.حجت الاسلام حسن 
منصوریان در آیین اختتامیه طرح »پاییز بهاری« که از سوی مرکز 
فرهنگی رسالت شــهرداری مشهد، برگزار شده بود، افزود: یکی 
از برنامه های شــهرداری مشــهد در مناطق حاشیه شهر برنامه 
فرهنگی است و در راســتای تقویت هرچه بیشتر در این حوزه 
ستاد فرهنگی حاشیه شهر به ریاست آیت الله علم الهدی نماینده 
ولی فقیه در خراسان رضوی تشکیل شده است. وی افزود: فعالیت 
این ستاد در حوزه های  قرآنی، عمرانی و فرهنگی بوده و اقداماتی 
از قبیل احداث مکان های فرهنگی، تفریحی و ورزشی، کمک به 
ساماندهی فعالان فرهنگی از طریق مساجد محوری، کانون های 

تأثیرگذار و هیئات فرهنگی و مذهبی را بر عهده دارد.

 ساخت فیلم کوتاه»نزدیک« درنیشابور
نیشابور/ خبرنگارقدس: تصویر برداری فیلم کوتاه »نزدیک« 
به نویسندگی و کارگردانی علی خاکباز از فیلم سازان  انجمن 
سینمای جوان نیشابور به پایان رسید. رئیس انجمن سینمای 
جوان اداره فرهنگ وارشاداسلامی نیشابوراظهارکرد: فیلم کوتاه 
» نزدیک «  به مجری طرحی انجمن سینمای جوان نیشابور 

کلید خورد و در حال حاضر مراحل تدوین آن طی می شود.
مسعود سلیمانی ســپهر افزود: فیلم کوتاه» نزدیک « روایت 
داستانی حول محور زندگی روزمره مردی است تنها که دچار 
یأس و ناامیدی وترس شــده کــه با تصمیمی عجیب باعث 

اتفاقات عجیبی در طول فیلم می شود.

قدس: درخواســت نماینده مجلس از دادستان مشهد برای 
پیگیری مشکلات کشف رود

نیش و نوش: و درخواست دادستان مشهد از نماینده مجلس 
برای پیگیری بودجه برای حل مشکلات کشف رود!

قدس: کارگران شهرداری درگز روی رفتن به خانه را ندارند
نیش و نوش: مســؤولان شهرداری گفتن کارگرانی که روی 

رفتن ندارن، عقب عقب برن خونشون!
قدس: حقوق کارکنان قراردادی و پیمانی یکســان ســازی 

می شود
نیش و نوش:یعنی حقوق پیمانی ها هم کسر میشه تا با حقوق 

قراردادی ها یکسان بشه!
قدس:  خشکسالی در خراسان رضوی ریشه دوانده است

نیش و نوش: مثل آلودگی هوا و ترافیک و الیت و میزان و 
پدیده و کشف رود و ...!

قدس: واژگونی پژو4۰5 در محور نیشابور- مشهد سه کشته 
به جا گذاشت

نیش و نوش:پژو4۰5 فکر کرده پرایده که به جای خودسوزی، 
واژگون شده و سرنشیناشو کشته!

قدس: »الیت« به بخش خصوصی واگذار می شود
نیش و نوش: تا حالا الیت مال بخش دولتی بود که بخش 
خصوصی پشت پردش بود، از حالا مال بخش خصوصی میشه 

که بخش دولتی پشت پردشه!

نیش و نوش
سعید ترشیزی
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همزمان با رویداد مشهد 2017
نخستین جشنواره بین المللی 

فیلم کوتاه »جامعه ایمن« 
برگزارمی شود

ساغر یزدی   نخستین جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه »جامعه ایمن« درمشــهد برگزار 
می شود. دبیرنخستین جشنواره بین المللی فیلم 
کوتاه جامعه ایمن بــا اعلام این مطلب گفت: 
نخستین جشنواره فراملی فیلم کوتاه »جامعه 
ایمن« همزمان با مشهد 2۰17 برگزار می شود.

امیر مســعود ســهیلی به خبرنگار ما خاطر 
نشان ســاخت: دبیری این جشنواره برعهده 
من وکمیل سهیلی است که این جشنواره با 

رویکرد شناخت و نقد مسایل مرتبط با جامعه 
ایمن و روش های نوین ایمن ســازی برگزار 

خواهد شد. 
وی تصریح کرد: جشنواره جهانی جامعه ایمن، 
نخستین جشنواره مستقلی است که با هدف 
شناخت و نقد، ارایه راهکار و گسترش فرهنگ 
ایمنی جامعه ایمن در ایران آغاز به کار می کند. 
سهیلی با اشاره به آن که جامعه ایمن، یکی 
ازمهم ترین مســائل در دنیای امروز اســت، 
درباره موضوعات مورد نظرجشنواره نیز بیان 
داشت: موضوعات این جشنواره شامل ایمنی 
جاده هــا و محیط های شــهری، بحران های 
محیط زیســتی و بلاهای طبیعی،جلوگیری 
از جرم و خودکشــی، فرهنگ شــهروندی و 
جامعه ایمن ،فناوری ارتباطات هوشمندسازی 
و جامعه ایمن، ایمنی مدارس و محیط خانه، 
ایمنی کودکان، سالمندان و معلولان، سلامت 

بهداشت و جامعه ایمن است.
وی درادامه تصریح کرد: این جشنواره شامل 
دو بخش اصلی ملی و بین المللی است و طبق 
آیین نامه نخستین جشــنواره جهانی فیلم 
کوتاه، مستند و انیمیشن درحوزه جامعه ایمن 
است. این مستند ساز جوان شهرمان که سابقه 
مستند سازی درکشورهای دیگرو درخشش 
را نیزدرکارنامه هنری خود دارد ،مدت زمان 
فیلم های کوتاه شرکت کننده در جشنواره را 
تا 2۰ دقیقه اعلام کرد و افزود:کشورهای هند، 
اسپانیا و آمریکا 3 کشور پیشتاز درارسال فیلم 
کوتاه به نخستین جشنواره بین المللی فیلم 

کوتاه جامعه ایمن در مشهد هستند. 
سهیلی تعداد آثار رسیده به دبیرخانه جشنواره 
را 7۰۰ اثر اعلام کرد و اظهار داشت:  بیش از 
7۰ کشور تاکنون فیلم های خود را به جشنواره 
ارسال داشته اند. وی در پایان اذعان داشت: این 

جشنواره همزمان با هشتمین اجلاس آسیایی 
جامعه ایمن در )مشــهد2۰17( 16 الی 18 

اسفند ماه برگزار می شود.

ســرورهادیان   روز گذشته ،نشســت نمایش »به علت ضیق مکان« در پردیس 
سینمایی هویزه مشهد برگزار شد.

طراح و کارگردان این نمایش دراین نشست خبری گفت: تمرینات این نمایش به مدت 
25 روز پیش در تهران شروع شد و با توجه به محدودیت سالن های تئاتر مشهد، مجبور 

شدیم که سریع تر تمرینات را انجام دهیم و با انرژی خودمان را به مشهد برسانیم.
حامد وکیلی درادامه افزود: ســال هاســت که در فضای ســینما و تئاتر کارمی کنم و 
خراسانی هستم، خوشبختانه درحال حاضر در دورانی حضور داریم که تماشاچی تئاتر 

مشهد خیلی زیاد است .
وی درخصوص ســبک نمایش »به علت ضیق مکان« 
تصریح کرد: نمایش ما کمدی موقعیت است و امیدوارم 

مورد پسند مردم شهرمشهد قرار بگیرد.
علی اوجــی از بازیگران این نمایــش نیز گفت: خیلی 
خوشــحالم که درشهرمشــهد در خدمتتان هســتم و 
افتخارمی کنم و امیدوارم که اجرای خوبی از این نمایش 

در شهرتان داشته باشیم.
بازیگر ســینما و تئاتر کشــورمان هم با ابراز امیدواری از 
مورد توجه قرار گرفتن این نمایش توسط مخاطبان مشهد 
،اظهارداشت: خیلی وقت گذاشتیم و تمرین کردیم، اگر چه 

به اعتقاد من اگر در مشهد تمرینات انجام می شد بهتر بود اما امیدوارم که کار خوبی ارایه 
دهیم. 

نرگس محمدی در باره شــخصیت های این نمایش اذعان داشت: دوتا از کاراکترهای 
نمایش کمدی هستند وسایر شخصیت ها کمدی نیستند، نوع کار، طنز موقعیت است.

وی درباره نقش خودش دراین نمایش نیز بیان داشت: من نقش حمیرا را برعهده دارم 
که خیلی هم نقش کمدی نیست.

وی درباره کارنامه هنری خود گفت: من از تئاتر شــروع کردم و اگرچه در ســینما و 
تلویزیون حضور دارم ولی سالی یک بارحداقل در یک تئاتر به ایفای نقش می پردازم واگر 
متن خوب باشد اولویت انتخاب من تئاتر است. اگرچه، تئاتر سختی های خاص خودش 

را دارد و با کاردر تلویزیون متفاوت است.
زری آماد، از دیگر بازیگران این نمایش نیزگفت: محوریت اصلی نمایش را خود بازیگران 
برعهده دارند و امیدوارم اجراهای خوبی داشته باشیم و پذیرای انتقادهای مؤثر در جهت 

اجرای بهتر هستیم.
حامد ســلیمانی نیز در این نشست خاطر نشان ساخت: من همشهری شما هستم و 
با محیط و فضای هنری مشــهد آشنا هستم ومعتقدم این نمایش برای جامعه مشهد 

ومخاطب شهرمان قابل توجه خواهد بود.
 وی در ادامــه افزود: ایده این اثربراســاس اصل تحکیم 
خانواده است ودر این نمایش به سختی هایی که انسان ها 

در زندگی روزمره با آن مواجه می شوند، اشاره می شود.
سلیمانی گفت: این اولین تجربه من در نمایش کمدی 
است و معتقدم این نمایش دارای ایده ای هدفمند است.
ارسلان قاسمی، بازیگر سینما و تلویزیون و تئاتر کشور 
هم در این نشست رسانه ای عنوان کرد: امیدوارم که کار 
ما را مردم مشهد دوست داشته باشند و قضاوت را به بعد 

از اجراها و برعهده مخاطبان می گذارم.
یکی از تهیه کنندگان ایــن نمایش نیز در ادامه تأکید 
کرد: شکل گیری این نمایش زمان خاصی دارد، برای این 
نمایش، سعی کردیم باتوجه به ظرفیتی که در مشهد وجود دارد، فضایی شاد و مطبوع 

را متناسب با شهرمان بوجود بیاوریم.
فرزین جیرانی تأکید کرد: جلسات متعددی گذاشتیم تا کاری فاخر و ارزشمند در این 
نمایش ارایه دهیم. از این رو به سمت تئاتر کمدی اجتماعی گام گذاشتیم. شخصیت ها 

برگرفته از شخصیت های جامعه هستند و این برای ما در اولویت قرار داشت.
تهیه کننده نمایش به »علت ضیق مکان« اظهار داشت: نمایش به سبک زندگی و فراز و 

نشیب های موجود درخانواده می پردازد.
شایان ذکر است: این نمایش از 3 الی 17 بهمن در ساعت های 17:3۰ و 19:3۰ در سالن 

اصلی تئاتر شهر در پارک ملت اجرا می شود.

در نشست خبری نمایش کمدی »به علت ضیق مکان« عنوان شد

تئاتر در مشهد تماشاچی زیادی دارد

شهیده بتول چراغچی



هنگامــه طاهری   با وجــودی که تیرماه 
گذشــته پس از آتش سوزی برج سلمان اعلام 
شد که 48 ســاختمان ناایمن دیگر چون برج 
ســلمان در معرض آتش ســوزی هستند، روز 
گذشــته مدیر عامل ســازمان آتش نشانی در 
گفت وگو با خبرنگار ما گفت: پرونده 100 پروژه 
را به دلیل رعایت نکردن اقدام های ایمنی به قوه 

قضاییه ارجاع داده ایم.
حسن جعفری اظهار داشــت: علاوه بر زیست 
خاور بــازار رضا هم در معــرض خطری چون 

ساختمان پلاسکو است. 
وی بیان داشــت: بازار رضا ساختمانی قدیمی 
دارد که اگر چه در گذشته سیستم ایمنی خوبی 
داشــته اما الآن به دلیل تغییــر کاربری درصد 

ایمنی آن کاهش یافته است. 
وی با اشاره به نبود هیچ هلیکوپتر اطفای حریق 
در سازمان ،در باره بقیه امکانات آتش نشانی بیان 
داشت: 10 نردبان مرتفع داریم، از 265 خودرو 
عملیاتی حد اقل 150 دســتگاه قابلیت پاشش 
آب و کف آب داشــته و بهترین پودرموجود در 

ایران را خریداری کرده ایم.
پمپ هــای  کرد:همــه  نشــان  خاطــر  وی 
آتش نشــانی تا حدی قابلیت پاشــش آب را 
دارند بطوری که می توانند تا نقطه خروج 18 

بار فشار ایجاد کنند. 
او تصریح کرد: برج ها باید خودشــان متناسب 
نیاز آتش نشانی برای طبقات مختلف پمپ های 
مخصوص آب را داشــته باشند، لذا لازم نیست 
حتماً آتش نشانی پمپهایی با قابلیت پرتاب 500 

متر آب داشته باشد. 
او علاوه بر این افزود: اگر چه مشــهد دارای سه 
دســتگاه جرثقیل هیدرولیک آسانسوری است 
اما هنگام آتش سوزی باید محلی برای استقرار 

داشته باشد.
او ادامه داد:در خصوص زیســت خاور به دلیل 
کوچه هــای باریک، خودروهای پارک شــده و 
زیادی فاصله حاشیه تا ساختمان در صورت بروز 

آتش، محلی برای استقرار جرثقیل نیست.

او اذعان داشت: امتداد خیابان امام 
رضا که همه ساختمان ها عقب 
نشــینی دارند بالابر ما به خیلی 
از آن ساختمان ها نمی رسد.حتی 
زیرساخت ها به گونه ای است که 
قابلیت استقرار وجود ندارد. برخی 
بالابرهای مــا 30 تن وزن دارند 

و اگر زیرساخت بالابرها استحکام نداشته باشد؛ 
مثلاً کانال باشد، قطعاً بالابر ما واژگون می شود.

  ساختمان های مشارکتی شهرداری
 و سیستم ایمنی

برج ســلمان از جمله پروژه های مشارکتی بین 
شــهرداری و اتوبوســرانی بود که با وجود عدم 
تکمیل سیســتم ایمنی آتش نشانی، پایان کار 
گرفته بود و بالا رفته بود. اما مدیر عامل سازمان 
آتش نشانی همچنان بر نظارت بر ساختمان های 

مشارکتی شهرداری پا فشاری می کند. 
وی که تعداد این پروژه ها را حدود 30 ساختمان 
عنوان می کند بیان می دارد: سیستم های ایمنی 
آنها با نظارت آتش نشانی در حال نصب است و 
تمام ساختمان های مشارکتی شهرداری را اعلام 

موارد زده ایم.
از آنجایی که ما از تجربه برج سلمان 
یادمان هســت، ســاختمان های 
مشارکتی شهرداری تحت نظارت 
ســازمان نظام مهندســی نیست 
و پایــان کار هم در نظام توســط 
نیروهای مستقر از آتش نشانی داده 
می شود؛ لذا بدیهی است که برخی ساختمان ها 
بدون مجوزهای لازم ایمنی پایان کار می گیرند.

بیــان  جعفــری  حســن  زمینــه  ایــن  در 
می دارد:پروژه هایی که تحت نظارت سازمان نظام 
مهندسی نبودند، زیر دست همکاران مستقر ما 
در نظام هــم نرفته اند، اما در خصوص ســایر 
ســاختمان ها هم اگر رأساً مراجعه کنند، ما به 
آنها تأییدیه خواهیم داد. مهندس مزجی، معاون 
اقتصادی و سرمایه گذاری شهرداری تعداد این 

پروژه ها را 47 مورد عنوان می کند. 

  یک شبهه!
مهدی رضایی فر، مهندس ســازه، فعال حوزه 
صنعت و عضو ســازمان نظام مهندسی نیز به 
خبرنگار ما می گوید: بسیاری از ساختمان های 

مشارکتی شهرداری، تحت نظارت سازمان نظام 
مهندسی نیستند.

وی عنوان می کند: وقتی شــهرداری به عنوان 
عامل اجرایی ضوابط در صدور پروانه و اختصاص 
مهندس ناظر کوتاهی می کند، جای آن دارد که 
تخلف آن ها توسط ســازمان بازرسی، دادستان 
ویژه پیشــگیری از جرایم و وزارت کشور مورد 

بررسی و از وقوع تخلف جلوگیری شود.
وی عــلاوه براین بیان می دارد: حتی بازدید 
و کنترل سیستم ایمنی باید به طور ادواری 
انجام شود که متأسفانه این اتفاق نمی افتد 
و چنانچه سیســتمی مانند اعلان و اطفای 
حریق ســاختمان دچار نقص شود، مالکان 
 تــا هنگام وقــوع حادثه متوجــه نقص آن 

نخواهند شد.

  هشدار دادگستری
رئیس کل دادگستری خراسان رضوی هم به 
مسؤولان اســتانی در خصوص تلاش با هدف 
پیشــگیری از بــروز وقایع احتمالی مشــابه؛ 

هشدار داد.
حجت الاسلام والمسلمین مظفری با اشاره به 
برخی اقدام های انجام شده در مجموعه قضایی 
اســتان در حوزه پیشــگیری خاطرنشان کرد: 
اقدام های متعددی در حوزه ســتاد دادگستری 
اســتان، معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری استان و نیز دادسرای عمومی 
و انقلاب مشــهد در همین زمینه سامان دهی 

شده است.
وی ضمن هشدار به مسؤولان در خصوص ریشه 
یابی دقیق علل وقوع چنین حوادثی خاطر نشان 
کرد: متصدیان امر با توجه به مســؤولیت های 
قانونی خود باید نسبت به اقدام های پیشگیرانه با 
هدف بروز حوادث احتمالی مشابه اقدام نمایند و 
در صورت اثبات هرگونه اهمال، بدیهی است که 
مجموعه قضایی استان براساس وظایف و تکالیف 
قانونی خود و در راستای دفاع از حقوق عامه با 

متخلفان برخورد می کند.

روی خط حادثه

خبر

سلام مشاور

با هدف ابراز همدردی انجام شد
  اهدای گل به آتش نشانان مشهدی 

قدس: ســازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل 
شهری شهرداری مشهد با حضور در ایستگاه های آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شــهرداری مشــهد و اهدای شاخه گل به 
آتش نشــانان یاد و خاطره شهدای آتش نشان حادثه پلاسکو 

را گرامی داشت.
مدیر عامل ســازمان میادین میوه و تره بار و ســاماندهی 
مشــاغل شهری شهرداری مشــهد در این باره گفت: این 
ســازمان با حضور در 6 ایســتگاه آتش نشــانی و خدمات 
ایمنی شــهرداری مشــهد با اهدای 200 شــاخه گل به 
کارکنان آتش نشــانی و تجلیــل از تلاش و زحمات آن ها، 
یاد و خاطره رشــادت های شهدای آتش نشان بویژه حادثه 
 اخیــر را گرامی داشــت و با بازماندگان ایــن حادثه ابراز 

همدردی کرد.
احمــد محبی هدف از ایــن اقــدام را  قدردانی و تکریم 
پرسنل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری در 
راســتای نجات مردم در هنگام سوانح عنوان کرد و گفت: 
حادثه رخ داده در ساختمان پلاسکو تهران بسیار ناراحت 
کننده و تعمق برانگیز اســت و ابراز تسلیت و همدردی با 
خانواده های این شهدا کمترین کاری  است که می توانستیم 

انجام دهیم.

 فرماندهان جدید پلیس 3 شهرستان 
خراسان رضوي معرفی شدند

کاهانی مقدم: فرماندهان جدید نیروی انتظامی شهرستان های 
نیشابور، تربت حیدریه و بجستان معرفی شدند.

به گزارش خبرنگار ما فرمانده انتظامی خراســان رضوي در 
مراســم معارفه این فرماندهان که روز پنجشنبه و با حضور 
مردم و مسؤولان هر شهرستان برگزار شد، پیشگیری از جرم 
را اولویت اول کاری و برنامه ریزی پلیس عنوان کرد و گفت 
کــه نیروی انتظامی برای تحقق این مهم تمام تلاش خود را 
برای جلب مشــارکت و تعامل همه نهادها، ادارات و مردم به 

کار بسته  است.
ســردار بهمن امیری مقدم با تأکید بر اینکه اقتدار پلیس در 
ســایه تعامل و مشــارکت آگاهانه همه افراد جامعه حاصل 
خواهد شد، اقتدار و عزت نظام را مدیون خون شهدا و وجود 

رهبر معظم انقلاب دانست.
وی گفت: مشــارکت مردمی، شالوده امنیت پایدار است و با 
تعامل شهروندان و هماهنگی و استفاده از ظرفیت نهادها و 
سازمان های دیگر، می توان گام های بزرگی در راستای تحقق 

امنیت پایدار برداشت.
ادامه این گزارش حاکی است رئیس پلیس خراسان رضوي در 
این مراسم با تقدیر از زحمات سرهنگ سیدابوالقاسم حیدری 
و سرهنگ محمدعلی صادقیان که به افتخار بازنشستگی نایل 
شده اند، سرهنگ اکبر آقابیگی و سرهنگ قدیر مصر خانی را 
به ترتیب به عنوان فرماندهان انتظامی شهرستان های تربت 

حیدریه و بجستان معرفی کرد.
همچنین سرهنگ حسین مختاری به عنوان فرمانده انتظامی 
شهرستان نیشــابور معرفی شــد که پیش از وی سرهنگ 

آقابیگی عهده دار این مسؤولیت بود.

  بیش فعالی نیازمند مداخلات درمانی
با سلام، پسر 6 ســاله ای دارم که خیلی شیطنت می کند 
و اصــلا آرام نمی گیرد و خیلی حرف می زنــد. اطرافیانم 
می گوینــد فرزندم بیش فعال اســت. لطفــاً در این مورد 

راهنمایی بفرمایید، ممنونم.
 زهره نخعی، کارشناس ارشد روان شناسی

با سلام ، در ابتدا باید متذکر شوم که فعالیت و جنب و جوش 
کودکتان را پای بیش فعالی نگذارید و ســریع به او برچسب 
نزنید. کــودکان از لحاظ فعالیت های حرکتی با هم متفاوت 
هستند ولی بعضی از کودکان هرگز از حرکت باز نمی ایستند 
و بی وقفــه و بدون هدف می دوند. در آرام نشســتن ناتوان 
هستند و بسیار بی قرارند. این کودکان به اختلال بیش فعالی 
مبتلا هســتند. نشانه های بیش فعالی عبارتند از: بی توجهی 
و تمرکز نداشتن، برآشفتگی افراطی، شکست در اکثر امور، 
عدم رعایت نوبت در بازی ها و موقعیت های گروهی، اشکال 
در نظــم، دویدن افراطی و از در و دیــوار بالا رفتن و... . این 
علایم باید توسط بزرگسالان در محیط کودک گزارش گردد. 
اگر نشانه هایی که ذکر شد، بیشتر از 6 ماه دوام داشته باشد، 
باید رفتارکودک بیشتر بررسی شده و در اولین اقدام مراجعه 
به روان پزشک توصیه می شود تا مداخلات درمانی سریعاً انجام 

شود. 
خوانندگان گرامی! شما می توانید پرسش های خود را 
از مشاور روزنامه به سامانه 300072305 پیامک کنید. 
پرسش های شــما پس از بررسی توسط مشاور پاسخ 

داده خواهد شد.

قدس گزارش می دهد

زندگی زیر سقف های  نا ایمن
بازار رضا، زیست خاور و ساختمان های خیابان امام رضا)ع( در معرض خطر

  انهدام باند سرقت کابل های برق
 با 20 فقره سرقت

قدس: پلیس تایباد با انهدام باند حرفه ای ســرقت کابل های 
برق چاه های کشاورزی پرده از 20 فقره سرقت برداشت.

سرهنگ حسن ناگهانی فرمانده انتظامی شهرستان تایباد با 
اعلام این خبر گفت: یکی از تیم های گشــت پلیس راه این 
فرماندهی هنگام گشت زنی در محور تایباد به خواف به یک 
دستگاه ســواری پراید پارک شده در حاشیه جاده مشکوک 
و با توجه به پاســخ های ضد و نقیض سرنشــین، خودرو را با 

هماهنگی مقام قضایی به پلیس آگاهی منتقل کردند.
وی افــزود: متهم در بازجویی های اولیه منکر هرگونه جرمی 
بود که در ادامه تحقیقات در مواجهه با ادله و مستندات کشف 
شــده از خودرو به سرقت کابل های برق با همدستی سه نفر 

دیگر اعتراف کرد.
ســرهنگ ناگهانی تصریح کرد: کارآگاهــان پلیس آگاهی با 
اطلاعات بدســت آمده سه همدست متهم را که افراد سابقه 

دارند طی عملیات های مجزا دستگیر کردند.
فرمانده انتظامی شهرســتان تایباد اظهار داشت: متهمان در 
چندین مرحله بازجویی های علمی کارآگاهان پلیس آگاهی 
به 20 فقره ســرقت کابل های برق از چاه های کشاورزی در 
شهرستان های تایباد، فریمان، تربت جام و باخرز اعتراف کردند.
وی با اشــاره به دســتگیری یک نفر مالخر اموال مسروقه و 
توقیف دو دســتگاه سواری پراید و وانت پیکان از اعضای این 
باند خاطرنشان کرد: متهمان پس از بازجویی های تکمیلی با 

تشکیل پرونده راهی دادسرا شدند.

 عاملان ضرب و شتم و زورگیری
از اپراتور جایگاه سوخت به دام افتادند

قدس: با تلاش پلیس شهرستان باخرز عاملان ضرب و شتم و 
زورگیری از اپراتور جایگاه سوخت شناسایی و دستگیر شدند.

ســرهنگ میرجردوی فرمانده انتظامی شهرســتان باخرز 
بــا اعلام این خبــر گفت: در پی گزارش ضرب و شــتم و 
زورگیری شبانه از اپراتور جایگاه سوخت CNG در ورودی 
شــهر باخرز بلافاصله تیمی مجــرب از پلیس آگاهی وارد 

عمل شد.
وی افزود: مأموران این فرماندهی با بررســی اظهارات اپراتور 
جایگاه ســوخت CNG و بررســی دوربین های مداربسته، 

تحقیقات گسترده ای را آغاز کردند.
ســرهنگ میرجردوی تصریح کرد: کارآگاهان پلیس آگاهی 
کمتر از 24 ســاعت از زمان وقوع سرقت متهمان را که سه 
جوان 21، 30 و 31 ســاله اند شناســایی و در عملیات های 
مجزا دســتگیر کردند.وی اظهار داشت: متهمان در مواجهه 
با مستندات کشــف شده علاوه بر زورگیری از اپراتور جایگاه 
ســوخت CNG به 2 فقره سرقت منزل طی ماه گذشته در 

سطح شهر باخرز اعتراف کردند.
وی خاطرنشان کرد: متهمان پس از تشکیل پرونده برای سیر 

مراحل قانونی روانه دادسرا شدند.

  کشف 337 کیلوگرم تریاک در عملیات 
مشترک پلیس خراسان رضوی و کرمان 

قدس: فرمانده انتظامی خراسان رضوی از ردزنی و کشف 
 337 کیلوگــرم تریاک با همکاری پلیس اســتان کرمان

 خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری پلیس، ســردار »بهمن امیری مقدم« 
در تشــریح این عملیــات گفت: در تداوم مبــارزه با عاملان 
قاچاق موادمخدر و با کسب اطلاعاتی مبنی بر انتقال محوله 
سنگین موادافیونی از استان کرمان به مشهد، پلیس مبارزه با 

موادمخدر خراسان رضوی وارد عمل شدند.
وی افزود: پس از ردزنی های گسترده و دقیق، مأموران پلیس 
مبارزه با موادمخدر خراســان رضوی در عملیاتی مشترک و 
هماهنگ با پلیس کرمان، خودروی وانت بار حامل موادافیونی 
که یک خودروی وانت ســفید رنگ نیز راه پاک آن بود را در 

استان کرمان و در مسیر قاچاق به مشهد توقیف کردند.
فرمانده انتظامی خراســان رضوی اظهار داشت: در بازرسی از 
خودروی وانت بار 337 کیلوگرم تریاک کشــف و پلیس دو 

سوداگر مرگ را دستگیر کرد.

محمدحســین مروج کاشــانی   مجری طرح 
آزمایشــی »CBR« )توانبخشــی مبتنی بر جامعه( در 
حاشیه شهر مشهد گفت: اجرای این طرح که از اواسط 
مهرماه سال جاری در بخشی از حاشیه شهر مشهد آغاز 

شده بود، هم اکنون به پایان رسید.
محمدباقر قائمی، رئیس مجتمع خدمات بهزیســتی 
غیردولتی آســمان با بیان این مطلب به قدس افزود: 
»CBR« کــه از آن به عنوان یک طرح توان بخشــی 
مبتنی بر جامعه یاد می شــود، بر شناسایی معلولین 
و سپس توانمندســازی آنان برای انجام امور روزمره 

زندگی خود، تأکید دارد.
وی ادامه داد: اجرای این طرح به طور آزمایشــی از 15 
مهرماه سال جاری و در محدوده جغرافیایی 18 کیلومتر، 
به عنوان بخشی از حاشیه شهر مشهد حدفاصل سمت 
چپ آرامگاه خواجه ربیع تا انتهای بولوار توس مشهد آغاز 
شد و هم اکنون عملیات اجرایی این طرح با موفقیت به 

پایان رسیده است.

قائمی اشــاره کرد: هدف از اجرای این طرح، شناسایی 
معلولین و آسیب های اجتماعی در محدوده جغرافیایی 
بطول 18 کیلومتر و ارایه خدمات توانبخشــی سریع به 

این افراد می باشد.
وی اجرای این طرح را با اطلاع و نظارت اداره بهزیستی 
شهرستان مشــهد به عنوان کارفرما عنوان کرد و اظهار 
داشــت: تمامی هزینه های اجرای آزمایشــی این طرح 
توسط اداره بهزیســتی شهرستان مشهد تأمین شده و 
مراحل مختلف اجرای آزمایشی این طرح پس از موافقت 

این اداره انجام شده است.
قائمی بیشــترین معلولیت های مورد شناسایی در این 
طرح را به ترتیب »معلولیت های ذهنی«، »معلولیت های 

جسمی« و »معلولیت های اعصاب و روان« ذکر کرد.

با پایان طرح آزمایشی »CBR« محقق شد

شناسایی 1600 معلول نیازمند توانمندسازی در بخشی از حاشیه شهر مشهد

خبر

بیرجند- خبرنگارقدس  نماینده مردم فردوس، طبس، 
بشرویه و ســرایان در مجلس شورای اسلامی گفت: با وجود 
خشکسالی های متوالی، هنوز هم کشاورزی در منطقه حرف 
اول را می زند و انار محصول اصلی فردوس، اسلامیه و باغستان 

است.
محمدرضا امیرحسنخانی در جلسه کارگروه کشاورزی فردوس 
اظهار داشت: استفاده بهینه از آب موجود و امکانات مهم ترین 
دغدغه این کارگروه است که تحقق این امر همکاری همه مردم 

و کشاورزان را می طلبد.
نماینده مردم فردوس، طبس، بشــرویه و سرایان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: 200 میلیارد تومان دولت برای جبران 
خسارت سرمازدگی و خشکسالی مصوب کرده که به سازمان 
مدیریــت و برنامه ریزی نیز ابلاغ شــده و چنانچه این پول از 
طریق صندوق توسعه بخش کشــاورزی توزیع شود دو برابر 

می شود.
امیرحسنخانی بر هدفمند تقســیم کردن این اعتبارات بین 
کشاورزان خسارت دیده تأکید کرد و افزود: با توجه به کمبود 
منابع آبی، لازم است به سوی کشت های جایگزین و مکمل در 

شهرستان فردوس باشیم.
وی تأکید کرد: اگر اعتباری که برای ســرمازدگی اختصاص 
یافته را درســت هزینه کنیم، می توان شرایط کشاورزان در 

فردوس را تغییر داد.
مدیر جهاد کشاورزی فردوس نیز با اشاره به اینکه بیشترین 
خسارت از سرمازدگی امسال به این شهرستان وارد شده گفت: 
خســارت سرمازدگی به باغات انار، مزارع زعفران و کلزا، 272 

میلیارد تومان برآورد شــده که آمار و ارقام مربوطه به استان 
ارسال شده و باید سهم واقعی فردوس از اعتبارات اختصاص 

یافته دولت برای جبران سرمازدگی پرداخت شود.
علیرضا مهمیز گفت: تغییر الگوی کشت به سوی محصولاتی 
مانند گل محمدی، زرشک و گونه های درختان انار و انجیر که 
در برابر کم آبی و ســرما مقاوم هستند در کارگروه کشاورزی 
دفتر نماینده در حال بررسی و کارشناسی است که تاکنون پنج 

مصوبه در این خصوص داشته ایم.
وی عنوان کرد: باغدارانی که سیستم آبیاری خود را تغییر دهند، 
تســهیلات ارزان قیمت دریافت می کنند ولی با توجه به خرده 
مالک بودن در این منطقه، پرداخت 7 میلیون تومان تسهیلات به 
ازای هر هکتار که الگوی آبیاری آن تغییر کند، کارساز نیست و 

این مبلغ باید به 16 تا 17 میلیون تومان افزایش یاید.
در این جلسه برخی از کارشناسان کشاورزی راهکارها و نظرات 
خویش را برای مدیریت هر چه بهترمنابع آبی، استفاده صحیح 
از اعتبارات ســرمازدگی و چگونگی هزینه آن بیان کردند که 
مقرر شد این جلسات تا رسیدن به نتیجه مشخصی ادامه یابد.

یک مسؤول در دامپزشکی خبر داد
نظارت بهداشتی آنلاین محموله های 

دام و طیور خراسان رضوی
قدس: تمامی محموله های مرتبط با دام و طیور که به 
خراسان رضوی وارد و یا از استان خارج می شوند با ثبت 
در سامانه برخط قرنطینه دامپزشکی تا رسیدن به مقصد 

به دقت کنترل می شوند.
رئیس اداره قرنطینه و امنیت زیستی اداره کل دامپزشکی 
استان خراســان رضوی با اعلام این خبر اظهار داشت: 
دقت در بررسی محموله های صادراتی و وارداتی از جمله 
مواردی اســت که نقش مستقیمی در سلامت جامعه و 

اقتصاد کشور دارد.
وی یادآور شد: پذیرش محموله های صادراتی مرتبط با 
دام و طیور ایران در دیگر کشورها منوط به داشتن گواهی 
معتبر دامپزشکی است و این مهم در زمینه محموله های 
وارداتی نیز صادق اســت و تا محموله ای دارای گواهی 
معتبر دامپزشکی از کشور مبدأ نباشــد، اجازه ورود به 

کشــور را نخواهد داشت و بر این اساس همه محموله ها 
در سامانه یک پارچه قرنطینه دامی سازمان دامپزشکی 

کشور به صورت آنلاین ثبت می گردد.
مســعود ابراهیمی گفت: تاکنون و از ابتدای سال جاری 
تعــداد 2 هزار و500 مجوز برای صــادرات 48 هزار تن 
کالاهای مرتبط با دام و طیور به ارزش 51 میلیون دلار 
از ســوی اداره کل دامپزشکی اســتان صادر شده است 
که این میزان رشــد 11 درصدی صادرات تحت نظارت 

دامپزشکی استان را نشان می دهد.
وی گفت: آمار واردات انــواع کالاهای مرتبط با دام نیز 
نشــان می دهد که این محموله ها بــه لحاظ وزنی 34 
درصد کاهش داشته و وزن واردات این قبیل کالاها که 
با نظارت قرنطینه های دامپزشکی به کشور و استان وارد 
شــده به 70 هزار تن رسیده است که این مقدار حاکی 
از کاهش 34 درصدی واردات نســبت به مدت مشــابه 
سال قبل بوده است. وی گفت: با توجه به مورد یادشده 
تعداد کامیون و واگن های حامل واردات نیز با کاهش 34 

درصدی روبه رو بوده است.
وی از بین المللی بودن نشــان دامپزشکی و اعتبار مهر 
قرنطینه دامپزشکی جمهوری اســلامی ایران در بیش 
از 180 کشــور دنیا خبر داد و یادآور شد: طبق قوانین 
بین المللی، تمامی محموله های مرتبط با دام و طیور اعم 
از غذا یا فــراورده و کالاهای مرتبط با دام و طیور فقط 
با تأیید دامپزشکی کشورهای مبدأ و مقصد اجازه ورود 
به کشورهای مختلف را خواهد داشت و این مورد نشان 

دهنده حساسیت قرنطینه های دامپزشکی است.

نرخ طلا و سکه
قیمت در سطح شهر

)تومان(

114/700

1/180/000
1/140/000

605/000

310/000
3/880

هر گرم طلای 18 عیار

سکه تمام طرح جدید
سکه تمام طرح قدیم

نیم سکه

ربع سکه
دلار

نماینده مردم فردوس، طبس، بشرویه و سرایان در مجلس خبر داد

اختصاص 200  میلیارد تومان برای جبران خسارت سرمازدگی و خشکسالی  

  برخورد یک دستگاه پراید با گاردریل
در محور سرخس- مشهد با پنج مجروح
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عضو مجمع نمایندگان خراسان رضوي در گفت گو با قدس خبر داد

ورود جدی مجلس به پرونده مافیای فاضلاب در کشف رود
نماینده مردم مشــهد  فاطمه معتمدی  
و کلات در مجلس گفت: طرح ســاماندهی 
کشــف رود جزو پروژه هایی است که بسیار 
خوب شروع شد و ما در کنار این طرح شاهد 
هماهنگی بســیار خوب بین دســتگاه های 
استانداری،  فرمانداری،  قضایی، شــهرداری، 
نمایندگان مجلس و تقریباً همه کســانی که 
باید در این کار حضور می داشــتند، بودیم و 

همه  پای کار بودند.
 حجــت الاســلام والمســلمین بحرینی در 
گفــت گو با خبرنگار ما افزود: اخیراً بازدیدی 
از اقدام های  ســاماندهی کشف رود داشتیم 
که وضعیت امیدوار کننده است، منتهی باید 

حتماً کار ادامه یابد.
وی در خصوص تخلیــه روزانه 200 تا 300 
تانکر فاضلاب خام در کشــف رود و استفاده 
از آن در کشــت محصولات کشــاورزی که 
تهدیدی برای ســلامت مردم اســت،اضافه 
کرد:نکته مهم این اســت کــه به طور حتم 
باید اقدام های در حال انجام برای ساماندهی 
کشف رود ادامه یابد که البته هنوزکامل نشده 
اســت و هنوز فاضلاب خام در کشــف رود 
تخلیه می شود که وضعیت بسیار بدی دارد؛ 

لذا باید کار ساماندهی ادامه یابد.

  اعتبار برای تصفیه خانه سپتیک
وی تصریح کرد: ســال ها قبل راجع به تصفیه 
خانه سپتیک اعتباری گذاشتیم که متأسفانه 
آن موقع اجرا نشــد در حالی که برای کشف 
رود باید این قبیل کارها انجام شود به عبارت 
دیگر اگر کار همین جا رها شــود ابتر است و 
آن آسیب های اعلام شده در پرسش شما ادامه 

می یابد مگر اینکه بتوان پروژه را تکمیل کرد.
وی خاطر نشــان کرد: بنابراین در خصوص 
کشف رود اول اینکه باید این مسیر و اقدام ها 
تکمیل شــود و بخش دیگر اینکه کال های 
فرعی که منتهی  به کشف رود می شود مانند 

کال زرکش نیز ساماندهی شوند.

 لزوم ساماندهی کال زرکش
عضو مجمع نمایندگان خراسان رضوی ادامه 

داد:به تازگی جلســه ای در محل کال زرکش 
با شــهردار مشهد و شــیران، نماینده مردم 
مشــهد تشکیل شد و پیرو آن مقرر شد کال 
زرکش نیز به همان  سبک و سیاق کشف رود 
بازسازی و ساماندهی شود که متأسفانه هنوز 

اجرایی نشده است.
بحرینی اذعان داشت: توقع این است همانطور 
که شهرداری، ساماندهی کشف رود را شروع 
کرد، کال زرکش را هم در دســتور کار قرار 
دهــد. به عبارت دیگر کشــف رود شــاهراه 

این خط و مســیر اســت 
امــا خطوطی ماننــد کال 
زرکش بــه آن منتهی و از 
لذا  می شــود؛  منشعب  آن 
باید این مجموعه به صورت 
ســاماندهی شــود  کامل  
که در آن صــورت می توان 
امیدوار بود وضعیت فاضلاب 
در مشــهد، آن بخش از آن 
که آشکار است، ساماندهی 
می شــود که در آن صورت 
یاد شده کم  آســیب های  

می شود.
وی اضافه کرد:برداشــت از 

فاضلاب برای کشاورزی باید به صفر برسد و 
حتی برداشت  یک لیتر از آن برای کشاورزی 
به طور حتم خطاســت و این تصمیم جدی 

دوستان است.
وی با اشــاره به بازدید برخــی از نمایندگان 

از کشف رود، گفت:  مشهد 
و  هستند  پیگیر  دوســتان 
مقرر شــد مجدداً بازدیدی 
از محلی که شــما از آن به 
عنوان تخلیه روزانه 200 تا 
300 تانکر فاضلاب خام به 
کشف رود یاد کردید، انجام 
مختلف  مســؤولان  و  شود 

دعوت می شوند.
وی خاطر نشــان کرد: عزم 
مردم  نماینــدگان  جــدی 
مشــهد در مجلس بر  کار 
ساماندهی کشف رود بسیار 
جدی است و موضوع هم در 
مشــهد پیگیری و دنبال می شود و هم اینکه 
منابعــی که باید از تهران برای این منظور به 
مشهد تخصیص یابد پیگیری می شود، ضمن 
اینکه دوســتان در کمیسیون تلفیق نیز این 

کار را به خوبی دنبال می کنند. 

رضاطلبی  پارکینگ های مکانیزه در نقاط مختلف مشــهد که از تابســتان امسال 
تعطیل شــده و خدمت رسانی به شــهروندان را متوقف کرده بود، بنا به درخواست 
شهروندان و در پی انجام رسالت اصلی قدس برای پیگیری مشکلات مردم، از طریق 
مصاحبه و گفت وگو با مســؤولان مرتبط با این موضوع از جمله مدیرعامل شــرکت 
الیت و رئیس کمیســیون حمل و نقل شهرداری مشهد مورد بررسی و قرار گرفت و 
آخرین اخبار و اقدام های انجام شده در این زمینه طی گزارش های مختلف و متوالی 
به اطلاع شــهروندان و زائران رسید، به طوری که چندی پیش در آخرین مصاحبه، 
مدیرعامل شــرکت الیت از بهره برداری مجدد این پارکینگ ها تا اول بهمن ماه سال 

جاری خبر داد.
اگرچــه پیگیری های قدس بالاخره به نتیجه رســید و پارکینگ مکانیزه مصلی 3 از 
دیروز به بهره برداری مجدد رسید و خدمات رسانی به شهروندان و ساکنان این منطقه 
را دوبــاره آغاز کرد، اما پارکینگ های مناطق خیام و پیام مشــهد همچنان تعطیل 

هستند.
مدیرعامل شــرکت الیت نیز ضمن تأیید خبر راه اندازی مجدد پارکینگ مصلی 3 به 
خبرنگار ما گفت: برای تعمیر و بهره برداری مجدد این پارکینگ ها یک قرار داد کلی با 
شرکت الیت منعقد شده است به طوری که تا پایان سال، همه پارکینگ های تعطیل 

در سطح شهر مشهد به بهره برداری مجدد خواهند رسید.
هاشــمی زادگان در ادامه افزود: هزینه تعمیرات این پارکینگ ها در قالب یک صورت 

حساب کلی صادر شده و هنوز برای هر پارکینگ تفکیک نشده و مشخص نیست.
این در حالی است که رئیس کمیسیون حمل و نقل شهرداری مشهد چندی پیش در 
مصاحبه با قدس گفته بود برای تأمین ایمنی فقط یکی از این پارکینگ ها از شهرداری 

مبلغ ۴00 میلیون تومان درخواست شده است.

پیگیری های قدس نتیجه داد

بازگشایی پارکینگ مکانیزه مصلی

عزم جدی نمایندگان 
مردم مشهد در مجلس 

بر  کار ساماندهی 
کشف رود بسیار جدی 
است و موضوع هم در 
مشهد پیگیری و دنبال 

می شود

بــرش

kدر شــــهر4 h o r a s a n e m r o o z @ y a h o o . c o m
@quds95 :کانال تلگرام
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خــــبـر

مهناز خجسته نیا  معاون اداری و مالی 
شهرداری مشهد از تسویه 20 میلیارد تومان 
بدهکاری شهروندان به شهرداری با اعطای 

تسهیلات بانکی خبر داد.
آذری در پاسخ به پرســش خبرنگار ما گفت: 
با تعامل شهرداری مشــهد با بانک شهر همه 
شهروندان بدهکار به شهرداری می توانند با ارایه 
معرفی نامه و دریافت تســهیلات بانکی بدون 
کارمزد از بانک شــهر نسبت به تسویه حساب 

بدهی خود با شهرداری مشهد اقدام کنند.
وی با بیان اینکه دریافت این تسهیلات هیچ 
گونه محدودیت سقف اعتباری ندارد، افزود: 
شهروندان متقاضی دریافت این تسهیلات 
جهت تســویه حســاب بدهی با شهرداری 
فقط باید دارای مدارک و مستندات ضوابط 
بانکی باشند و کارمزد این تسهیلات توسط 

شهرداری پرداخت می شود.
معاون اداری و مالی شــهرداری مشهد در 
جلسه ای که روز گذشته با حضور سرپرست 
منطقه یک بانک شهر و خبرنگاران برگزار 
شده بود، همچنین از مشارکت بانک شهر 
در انتشار هزار و 500 میلیارد تومان اوراق 
مشارکت پروژه های عمرانی کلانشهر مشهد 
خبــر داد و گفت: این رقم با انتشــار ۴00 

میلیارد تومان اوراق صکوک دیگر توســط 
بانک شــهر تا پایان سال به 2 هزار میلیارد 

تومان می رسد. 
به گفته وی این در حالی است که شهرداری 
مشهد تنها برای انتشار هزار و 100 میلیارد 
تومان اوراق مشارکت با بقیه بانک های عامل 

مشارکت داشته است.
آذری با اشــاره به دریافــت 300 میلیارد 
تومان خط اعتباری ســال گذشته از بانک 
شهر اظهارداشت: شهرداری مشهد با منابع 
اندک و ارایه ســالانه هــزار میلیارد تومان 
مخارج جاری و ۴00 خدمت روزانه چاره ای 

جز استفاده از ابزارهای جدید مالی ندارد.
در این جلســه مدیر منطقه یک بانک شهر 
شامل استان های خراسان رضوی، شمالی، 
جنوبی، سیستان و بلوچستان و کرمان نیز 

از صدور کارت شهروندی تا نیمه اول سال 
آینده خبر داد.

صبوری با بیان اینکه 32 حســاب پشــت 
کارت شــهروندی تعریــف شــده، اظهار 
امیدواری کرد که تا پایان امســال مقدمات 

صدور این کارت ها کلید بخورد.
وی همچنین به پیشــقدمی بانک شهر در 
راه اندازی اولین دستگاه صراف در فرودگاه 
مشهد اشاره کرد و افزود: این دستگاه قادر 
خواهد بود بدون واســطه و براساس تابلوی 
بانک مرکزی نســبت به تبدیل پول اقدام 

کند.
به گفته وی کمک به توسعه و عمران شهر، 
فعالیت های فرهنگی، اقتصادی و زیربنایی 
الکترونیکی جزو مأموریت های این بانک به 

شمار می آید.

رخ در رخ

خبر

آب و هوا
  پیش بینی بارش برف برای 

نوار شرقی خراسان رضوی
قدس: بررسی آخرین نقشه ها و مدل های هواشناسی نشان 
می دهد، امروز در سطح استان بارش ها را به شکل پراکنده 
خواهیم داشت، اما از بعد ازظهر با شمالی شدن جریانات این 
سامانه، انتظار می رود، فردا ضمن کاهش قابل ملاحظه دما 

بر حجم بارش ها افزوده شود.
طبق پیش بینی اداره کل هواشناســی خراســان رضوی 
بیشــترین حجم بارش ها برای نوار شرقی استان پیش بینی 

شده است و بارش ها بیشتر به شکل برف خواهد بود. 
همچنین تا صبح روز سه شــنبه پدیده مه برای بخش هایی 
از استان پیش بینی شده که بویژه در محورهای کوهستانی 

استان باعث کاهش دید خواهد شد. 
بر این اســاس برای امــروز اغلب نواحی خراســان رضوی 
 آســمانی نیمه ابری بتدریج ابری همراه با بارش پراکنده و 

مه آلود گاهی وزش باد پیش بینی شده است.
گفتنی است، کمینه و بیشــینه دمای مشهد هم امروز به 

ترتیب به 2 و 9 درجه سلسیوس خواهد رسید.

خبر
  آغاز عملیات گاز رسانی به روستای 

»برغمد« جوین
جوین- خبرنگار قدس: با حضور فرماندارشهرستان جوین 
مراسم کلنگ زنی پروژه گاز کشی به روستای برغمد به زمین 

زده شد .
در این مراسم فرماندار شهرســتان با ابراز خرسندی از این 
موضوع به اقدامات صورت گرفته توسط دولت تدبیر و امید 
در راستای آبادانی روستاها اشاره و افزود به حول قوه الهی تا 
پایان سال آینده این روستا نیز از نعمت گاز برخوردار خواهد 

شد. 
جمشــیدی خاطرنشــان کرد:دولت تدبیروامیددرراستای 
خدمات رسانی به نقاط محروم ودور افتاده نسبت به تأمین 
گاز کارخانجات فولاد جمکوواسیدسیتریک اقدام به اجرای 
طرح گاز 30 اینچ از شــبکه سراسری ۴0اینچ مشهدنموده 

است.
وی تصریــح کرد: در حال حاضرطرح 30 اینچ گاز حدود70 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد و در آینده نزدیک افتتاح خواهد 

شد.
جمشــیدی تأکید کــرد: با بهره برداری از شــبکه 30 اینچ 
گاز گذشته از اینکه افت فشــار نخواهیم داشت، باقیمانده 
روســتاهای دهســتان پیزاکوه از توابع بخــش مرکزی نیز 

گازرسانی خواهدشد.

  نیشابور 7000 معلول جسمی و ذهنی 
دارد

نیشابور- خبرنگارقدس: نیشابور بیش از 7 هزار معلول 
جســمی و ذهنی دارد و بر اســاس آمار برای نگهداری هر 
کودک ناتوان ذهنی و جسمی ماهیانه 10میلیون ریال هزینه 

مستقیم صورت می گیرد.
رئیس دانشــکده علوم پزشکی نیشابور درجلسه هماهنگی 
احداث مرکز پزشــکی ناباروری و ســلامت مــادر و جنین 
شمس شرق اظهارکرد: با توجه به آمار فوق برآورد می گردد 
هزینه های مستقیم و غیرمستقیم ناشــی از تولد کودکان 
دارای معلولیــت ذهنی عددی نجومی باشــد و همین طور 
هزینه سالانه درمان بیماران تالاسمی در کشور بیش از 130 

میلیون دلار می باشد.
دکتر محسن عظیمی نژاد خاطرنشــان کرد: از سوی دیگر 
ازدواج های فامیلی در ایران یک پدیده پســندیده اجتماعی 
تلقی می شود و همراه بودن آن با سودمندی های اجتماعی، 
مانع مقابله بــا آن به صورت تخطئه ایــن رفتار می گردد، 
بنابراین بروز این موارد در هر حال از افزایش نسبی برخوردار 

خواهد بود.
 وی تأکید کرد: شــاخص ناباروری زوجیــن در دنیا حدود 
15-12 درصــد و در ایــران حــدود 20-15 درصد بوده و 
این شــاخص به لحــاظ اجتماعی و روانی و... آســیب های 
زیادی به خانواده ها زده ولی خوشــبختانه با پیشرفت علم و 
تکنولوژی های جدید می توان این شــاخص را به میزان 50 

درصد کاهش داد و به زیر 10 درصد رساند.
رئیس دانشکده علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی 
نیشــابور بیان داشت: در این راســتا احداث مرکز پزشکی 
ناباروری و مرکز سلامت مادر و جنین با هدف ارایه خدمات 
به همشهریان نیشــابور و در مرحله بعدی برای استان و در 

نهایت به عنوان یک پروژه ملی می باشد.

 از پرســنل شهرداری مشهد هســتم چرا آقای دکتر 
ربیعی وزیــر کار و مدیرکل تأمیــن اجتماعی پیگیری 
نمی کنند بازنشستگان بیمه تکمیل با خدمات نامحدود 
شوند محدود مثلًا هزینه ویزیت و دارو پرداخت نمی شود 
وخیلی ازموارد محدود است لااقل دغدغه درمان نداشته 

باشند.
915...2034
 چقدر خوب است که بسیج در ورودی یا خروجی های 
حاشیه شهر ایست و بازرسی می گذارند و امنیت ما بخاطر 

این قبیل کارهاست که بجا هم هست. 
915...1443
 چرا کســی به حقوق معوقه کارگران شهرداری درگز 

رسیدگی نمی کند..
915...6903
 بنیاد مسکن شهرستان نیشــابور برای تغییر کاربری 
چهارصــد متر زمین )کــه آن هم وصل بــه خانه های 
روستاســت( ۴ ماه معطل کرد و در انتظار گذاشت، این 
یکی از هزاران مشکل آنهایی است که بخواهند در روستا 

کاری جهت اشتغال انجام دهند.
915...2295
 درحالی که کارگران ســازمان های تابعه شــهرداری 
بجنــورد ۴ یا 6 ماه حقــوق عقب افتــاده دارند و برای 
کرایه خانه و نان شــب مانده اند آقایان در شــورای شهر 
و شــهرداری و پرسنل اداری با بودجه بیت المال به سفر 

کیش می روند؟
938...0272
 روستای جلیل آباد در 10 کیلومتری شهرستان کلات 
نــادری قرار گرفته از نعمت برنامه های تلویزیونی محروم 
است کسی هم جوابگویمان نیست جواب بچه های مان را 
چه بدهیم مردم به چه امیدی در روستا بمانند، تقاضای 

رسیدگی داریم.
915...8589
 چــرا کارخانه رب بدون تابلو و هیچ نام و نشــان واقع 
دربلوار شهید آوینی چه بسا بدون مجوز و خیلی قدیمی 
وفرســوده تعطیل یا به بیرون ازشــهرمنتقل نمی شود، 

با103پی اس ای آلودگی ایستگاه شهید آوینی.
915...6481
 ارتش جمهوری اسلامی دوسال پیش از سربازانی که 
در دوران هشت سال دفاع مقدس حضور داشتند ثبت نام 
نمودند تا حقوقی بابت کمک خرج زندگی به آنها بدهند، 

این وعده خوبان کی عملی خواهد شد؟
935...0966

جوابیه معاونت اجتماعی فرماندهی 
انتظامی استان خراسان رضوی:

بــا احتــرام، در پــی درج مطلبی با عنوان »مســؤولان 
شهرداری، اداره راه، راهنمایی و رانندگی! آیا ترافیک پل 
الغدیر تا بهشت رضا را نمی بینید؟ بهتر نیست به فکر حل 
این مشکل باشید؟ اگر ایستگاه عوارضی به بعد از بهشت 
رضا منتقل شــود مشکل ترافیک سرسام آور حل خواهد 
شد.« ضمن تشکر از احساس مسؤولیت شهروندان محترم 
اعلام می دارد، بررسی های به عمل آمده توسط پلیس راه 
فرماندهی انتظامی استان حاکی از آن است که »1- طرح 
تجمیع گیت های عوارضــی و انتقال آن به کیلومتر 20 
آزادراه در کمیته های اســتان تصویب و جهت مطالعه و 
اجرا به اداره کل راهداری و حمل و نقل استان اعلام شده 
اســت. 2- طرح تسهیل در تردد خودروها به بهشت رضا 
از طریق ایجاد معابر دسترسی آزادراه شهید شوشتری به 
محور فریمان )ورود- خروج( جهت بررسی به کمیته های 
اســتانداری اعلام که به محض تشکیل جلسه و بررسی 

کارشناسی اقدام خواهد شد.«

 جوابیه شرکت مخابرات
 خراسان رضوی:

در پاســخ به مطلب منــدرج در آن روزنامــه در تاریخ 
95/10/11 در ســتون رخ در رخ بــا عنوان »چند هفته 
است که مخابرات خواف، تلفن های شهر سلامی را...« به 

استحضار می رسانیم:
طی بررســی های به عمل آمده از شهر سلامی، مشکل 
خاصی وجود نداشته است و هیچ گونه شکایتی از خرابی 
خطوط به اداره مخابرات واصل نگردیده است.در صورت 
وجود مشــکل، مشــترک محترم با تلفن 2021 تماس 
گرفته و ضمن ارایه اطلاعات لازم ما را در رفع مشــکل 

خود یاری رسانند.

پدر کویرشناسی ایران در گفت وگو با قدس:
 بحران آب در مشهد جدی است

رضامهدوی: پدر کویر شناسی ایران گفت: آب مشهد با 
بی توجهی تمام در حال غارت  شدن است و از سوی دیگر، 
تمام توجه مسؤولان این شهر به دغدغه های شهری است 

و توجهی به مصرف بی  رویه آب ندارند .
پروفسور کردوانی در گفت وگو با خبرنگار ما افزود: امروزه 
کسی از شهروندان و زائران باور نمی کنند که آب درشهر 
مشــهد وضعیت ناخوش احوالی دارد و این شهر با بحران 
کم آبی مواجه خواهد شد.وی تصریح کرد:  نشانه های آن 
را می توان در گوشــه وکنار کشور مشاهده کرد که نمونه 
آن، خالی از ســکنه   شــدن تعداد زیادی از روستاهاست، 
شــرایط کم آبی هر روز در حال بدترشــدن اســت و از 
سوی دیگر، همواره شــعارصرفه جویی می دهیم اگرچه 
دراین  زمینه هشدارهای زیادی داده شده است اما گوش 
شنوایی برای آن نیست.وی افزود: باید در ورودی های شهر 
مشهد بروشورهایی به زائران داده شود واز آنها درخواست 
 شــود که در مصرف آب صرفه جویی کنند زیرا تأثیر این 
صرفه جویی به صورت مستقیم به خود آنها برمی گردد و 
باعث می شود که سال های بیشتری زیارت امام هشتم)ع( 

و آب را در کنار هم داشته باشند.

مخاطبان عزیز خرسندیم که ارتباط دوسویه با این 
رسانه در ارسال سوژه از سوی شما خوانندگان 
گرامی، با راه اندازی این ستون به ثمر نشست، 

بنابراین امیدواریم مسؤولان دستگاه های اجرایی با 
پاسخ خود، ما را در این مسیر همراهی کنند. شما 

می توانید از طریق سامانه پیامکی 300072305 با ما 
در تماس باشید.

هادی زهرایی  هفته گذشــته در یکی 
از نشــریات محلی قوچان مصاحبه ای از 
یکی از اعضای شورای شهر به چاپ رسیده 
بود که این عضو شــورا در مصاحبه خود 
ازماجرای پرداخت حقوق نامتعارف به یکی 
از مدیران سابق شــهرداری قوچان پرده 

برداشته است.
 این اظهارات بازتاب متفاوتی در بین مردم و 
مسؤولان داشته که منجر به دادن جوابیه های 

متعددی توسط طرفین شد.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان قوچان 
در ایــن باره در گفت وگو با خبرنگار ما گفت: 
بــا توجه به شــایعه های به وجــود آمده، از 

مســؤولان مربوطه خواسته شــده است که 
مســتندات و مدارک را ارایه کنند . دستگاه 
قضا هم به این ماجرا ورود پیدا کرده است که 
ورود دستگاه قضا از باب جمع آوری مستندات 
اســت که قطعاً در صورت کسب مستندات 
محکمه پسند، مجازات قانونی در انتظار افراد 

متخلف خواهد بود.
اســماعیل آذری ادامه داد: بیان هر مطلبی 
و انتســاب هر جرمی به کسی باید پشتوانه 
مدرک و دلیل داشــته باشــد و بــا توجه به 
نزدیک بودن انتخابات شــورای شهر و روستا 
بعضــی از افراد به دنبال مطرح کردن خود با 

ایجاد این حواشی هستند.

وی تصریح کرد: درخصوص اینکه این موضوع 
صحت دارد یا نه، باید قبل از بیان در فضاهای 
مجــازی یا رســانه ها با ارایه مســتندات به 
دستگاه قضایی بررسی شود و بعد از بررسی 
و اعلام حکــم دادگاه اگر ادعایی طبق قانون 

باشد، باید مطرح شود.
 وی با تأکید بر این موضوع که مدت طولانی 
اســت که شهرستان قوچان از این اختلافات 
ضربه می خورد افزود: این اختلافها باعث شده 
اســت تا مردم به نوعی از مسوولان شهرشان 
ناامید شوند و این سؤال در ذهن مردم پیش 
می آید کــه چرا این اتفاق هــا رخ می دهد و 
گاهی این اختلافات موجب بدبینی مردم به 

نظام می شود.
وی خاطرنشــان کرد: طبق ماده 5 از قانون 
تشدید مجازات مرتکبین ارتشاء و اختلاس و 
کلاهبرداری، اگر کارمند دستگاه های دولتی 
بر حســب وظیفه ای که به آن ها سپرده شده 
اســت، به نفع خود یا دیگری مالی را تصرف 
کنند، مرکتب اختلاس شــده و طبق همین 

ماده با آن ها رفتار خواهد شد.
وی تصریح کــرد: در همین قانون در ماده 2 
آمده اســت: هر نوع برداشت و تحصیلی که 
فاقد مشروعیت قانونی باشــد و اکل مال به 
باطل باشــد، به دوسال حبس و جزای نقدی 

محکوم خواهد شد.

ورود دادستان به پرداخت حقوق های نا متعارف در شهرداری قوچان

با دریافت تسهیلات بانکی محقق شد
تسویه 20 میلیارد تومان از بدهکاری شهروندان به شهرداری مشهد سوژه از شما / پیگیری از ما

 قـدس ویـژه خـراسان
در راستای رسالت مطبوعاتی 

وظیفه خود می داند در جهت رفع 
مشکلات مردمی،  سوژه های 

ارسالی از سوی خوانندگان  عزیز    
در حوزه های شهری، اجتماعی، 

اقتصادی و ...  را پیگیری و 
منعکس کند .

منتظر سوژه های شما از 
طریق سامانه پیامکی  هستیم.

لطفاً ابتداي پیام کلمه »سوژه« را قید نمایید.
شماره پیامک:   300072305
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